
Фотопанорама трудових 
звершень

Завод будівельних виробів — один з 
наймениіих у Броварах. Однак продук
ція, що на ньому випускається, вкрай 
необхідна підприємствам зв'язку, і лю
ди тут трудяться на совість.

Так, цех залізобетонних виробів, яким 
керує Євген Віталійович Даник, із мі
сяця в місяць виходить переможцем со
ціалістичного змагання. Три роки під
ряд його трудівники мають найкращі 
показники. На знімку ви бачите Є. В. 

"ДАНИКА разом із кращими форму
вальницями кава.іери.нордеш^ТрудовоІ 
Слави III ступеня Н. А. БРЕУС, Н. Ю. 
КРАВЧЕНКО. Т. А. МАЛУХОЮ. Близь
ко двох десятиліть трудяться на заводі 
ці жінки.

А молодий комуніст, агітатор Петро 
РЕБЕШ знайшов своє покликання біля 
пресового верстата. На виготовленні 
поліетиленових муфт для кабелів він 
щодня показує зразки ударної праці. 
Як видно, добросовісна праця прино
сить йому задоволення.

Кипить робота і на арматурній діль
ниці, де також працюють жінки. Вони 
розуміють, що саме тут починається ус
піх інших трудових колективів підпри
ємства. А тому все роблять так, щоб 
не допустити простоїв у цеху, де фор
муються бетонні вироби. Це К. П. ЛА-

ЮРЕНКО, О. М. ХРИСТИЧ. Л. Л. 
БЛОНСЬКА. Н М. СТУІІАК. На знім
ку ви бачите їх під час вив’язування 
збірного каркасу для майбутнього фор
мування залізобетонної конструкції.

Шофер із цього підприємства М. Ю. 
ЄРКО сфотографований в момент, ко
ли він збирався у черговий рейс. Поспі
шав Микола Юхимович за вантажем, 
який вкрай необхідний кожного дня. І 
треба сказати, що більш як за п'ятнад
цятирічну працю на заводі будівельних 
виробів водій не підводить товаришів 
по роботі — вчасно доставляє сирови
ну і матеріали.

Фото М. Семинога

ЧАС РІШУЧИХ ДІЙ
УСІМ відомо. що 

суть будь-якої справи 
найпереконливіше відобра
жає практика. Тому саме 
проголошення на червне
вому Пленумі ЦК КПРС 
нинішнього етапу перебу
дови періодом практичних 
справ, якому характерне 
перенесення центра ваги 
на розгортання копіткої і 
цілеспрямованої роботи по 
виконанню прийнятих рі
шень, .і привернуло до се
бе особливу увагу трудів
ників радгоспу імені Щор
са.

Ми гаряче схвалюємо 
напрям партії на підви
щення самостійності тру
дового колективу, розши
рення його прав. У нас, 
наприклад, переведено на 
колективний підряд чоти
ри бригади у рослинницт
ві 1 три у тваринництві, 
88 сімей уклали договори 
з радгоспом іна вирощу 
вання кормових буряків. 
Тепер радгосп має право 
реалізувати до ЗО про
центів надпланової про
дукції на ринку. На
приклад, нещодавно тор
говельники відмовилися 
від частини заготовлених 
полуниць, а робітники їх

продали на базарі за 
встановленими там ціна
ми. Продукція не пропала 
марно.

Ми з кожним днем пе
реконуємося у перевагах 
інтенсивних методів госпо
дарювання, на які наці
люють нас матеріали Пле
нуму ЦК КПРС. Зокре
ма, у нас на чималих пло
щах за прогресивними та 
Інтенсивними технологія
ми вирощуються картопля, 
зернові. Ряд позитивних 
сторін виявила двозмінна 
на фермі.

Однак до цих пір існу
ють недоліки, які нега
тивно впливають на сіль
ськогосподарське вироб
ництво. Приміром, ще не 
зжито дріб’язкове опікун
ство з боку районного аг
ропромислового об’єднан
ня. В радгосп надходить 
чимало інструкцій, реко
мендацій, розпоряджень, 
які часто суперечать од
на одній. РАПО ще не 
повністю довіряє спеціа
лістам господарства у

розробці нормативних 
розрахунків. Запитується, 
а кому ж видніша, як не 
радгоспним фахівцям, 
специфіка їхнього госпо
дарства?

Великі можливості для 
радгоспників відкриває на
мічений курс на самоокуп
ність 1 самофінансування, 
адже це дасть відчути се
бе справжніми господаря
ми у своєму радгоспі. Ни
ні у нас розгортається ве
лика робота по переходу 
на нові форми управління 
економікою. Так, уже про
ведено атестацію головних 
спеціалістів, керівників 
середньої ланки. Зараз 
планово-економічний від
діл робить необхідні роз
рахунки. Ми надіємося, 
що усе сказане на черв
невому Пленумі ЦК КПРС 
підтвердиться на ділі, то
ді люди сміливіше будуть 
брати на себе відповідаль
ність, проявлятимуть Іні
ціативу.

І. ПЛЮТА, 
головний економіст рад
госпу Імені Щорса.

ЗМАГАЮТЬСЯ
ОВОЧІВНИКИ
Високі рубежі намітили 

овочівники радгоспу «Кра- 
силівський» на честь 70- 
річчя Великого Жовтня. 
Вони дали слово зібрати 
з кожного гектара по 170 
центнерів овочів 1 .реалі
зувати державі не менше 
6000 тонн. Нині уже про
дано понад 1000 тонн 
ранньої городини.

Вагому частку в успіш
не виконання зобов’язань 
вносять бригади закрито
го грунту, якими керують 
М. М. Павленко і О. П. 
Дяченко. Бони значно пе
ревиконали план здачі 
ранніх овочів 1 зараз зма
гаються за те, щоб до 10 
липня зібрати у теплицях 
1 здати додатково до зав
дання ще не менше 100 
тонн продукції. Намічене, 
без сумніву, буде викона
но, тому що у цих друж
них колективах — сумлін
ні працівниці'.

Відмінно трудяться теп
личниці Ольга Матвіївна 
і Варвара Іванівна Мос
каленки. Вони з кожного 
квадратного метра закри
того грунту одержали по 
10 кілограмів помідорів, 
що більше плану. А серед 
тих. хто відзначається на 
вирощуванні огірків, —ро
бітниці Ганна Сергіївна 
Зінченко і Катерина Іва
нівна Тетерук. На їх ра
хунку по 20 кілограмів 
огірків, зібраних з кожно
го квадратного метра ко
рисної площі теплиць. Во
дії О. О. Москаленко 1 
С. Л. Дяченко все роблять 
для того, щоб не допусти
ти псування городньої про
дукції, своєчасно достав
ляти її в магазини Киє
ва.

Г. АНДРІЄНКО.

ГОЛУБЕ ПАЛИВО
Одеса. З далекого си

бірського Ямбурга голубе 
паливо прийшло на бере
ги Дунаю. Після завер
шення випробувань по
ставлено під промислове 
навантаження 335-кіло- 
метровий газопровід, про
кладений по території 
Одеської області та півд
ню Молдавії, Тим самим 
завершено будівництво 
підземної нитки, яка взя

ла свій початок від магі
стрального газопроводу 
Ямбург — Єлець біля 
міста Ананьева і дійшла 
до Ізмаїла. Пуск усієї 
траси забезпечить приско
рені темпи газифікації ве
ликого регіону — Одесь
кої області та півдня Мол
давії. Споживання природ
ного газу в дванадцятій 
п'ятирічці зросте вдвічі.

(РАТАУ).

ПОПЕРЕДУ — МОЛОДЬ
Соціалістичне змагання 

операїторів машинного до
їння ордена «Знак Поша
ни» радгоспу імені Кіро
ва у червні очолили чле
ни ВЛКСМ Тетяна Гузен
ко та Наталя Марченко з 
зазим'ямської ферми, де 
бригадиром молодий ко
муніст Є. В. Резуненко. 
Тваринниці . доглядають 
одну групу корів, працю
ючи позмінно. На кожну 

фуражну корову комсо
молки одержали по 520 
кілограмів молока, що на 
46 кілограмі® більше, ніж 
у середньому по госпо
дарству. Нині середньо
добові надой' по їх групі 
сягають 19 кілограмів.

Дівчата зарекомендува
ли себе справжніми гос
подарями на фермі, бе
руть активну участь в 
громадському житті. Те

тяна Гузенко, наприклад, ■ 
член комитету комсомолу, ■ 
член профкому, учасник * 
художньої самодіяльності. ■ 
На правофлангових зма- J 
гання рівняються воі мо- ■ 
лоді тваринники. Вони ■ 
прагнуть зробити яннай- ■ 
вагоміший внесок в реалі- ■ 
зацію Продовольчої про- J 
грами. ■

О. БОРОДІНА, ■ 
голова профкому. а

НЕЗАБАРОМ НОВОСІЛЛЯ
Завершується благоустрій навколо нового житло

вого будинку готельного типу по вулиці Ксроленка. 
МШЮШЦ. сімей одержать тут однокім

натні квартири з усіма зручностями. Серед новоселів 
— робітники тресту «Теплицятехмонтаж» 1 заводу 
пластмас, вчителі 1 медики, працівники ГСКТБ мий
ного обладнання та Інших організацій 1 підприємств 
міста.

Зводила дев’ятиповерхівку бригада Героя Соціаліс
тичної Праці І. І. Бушми з БМУ-3 домобудівного ком 
бінату № 1 «Київміськбуду-4». Будівельники працю
вали так, щоб зберегти дерева біля будинку, 1 тепер 
зробили тут дитячий майданчик.

О. СЕМЧУК, 
старший виконроб КБУ-14 «Київміськбуду-4».

І будуємо, і зберігаємо
Більш ніж на 100 тисяч карбованців перевиконав 

план першего півріччя колектив районного шляхового 
ремонтно будівельного управління. Досягнуто це зав
дяки переведенню основних виробничих підрозділів 
на бригадний підряд, ретельній підготовці в зимовий 
час.

Нещодавно бри ада М. В. Данилюка завершила 
роботу на спорудженні автошляху Залісся — Завори- 
чі протяжністю 5,2 кілометра. Зараз цей колектив 
проводить роботи на трасі від села Шевченкове до 
Русанова. Строк завершения робіт—у третьому квар
талі, що набагато раніше запланованого.

Значну увагу приділяють шляховики надійному 
зберіганню твердого покриття. Так, з початку року 
вже проведено поверхневу обробку 25 кілометрів доріг 
при річному завданні 17.

Л. ВАЩЕНКО, 
начальник планово-виробничого відділу райШРБУ.



СЬОГОДНІ-МІЖНАРОДНИЙ ДЕНЬ
КООПЕРАЦІЇ

Залентина Дзюбенко вже 
більше десяти років працює 
продавцем у відділі тканин 
універмагу імені 50-річчя 
Великого Жовтня. За цей 
час вона зарекомендувала 
себе сумлінною і вв!чливою 
трудівницею споживчої ко
операції. Про це свідчить 
той факт, що у конкурсі на 
звання «• Кращий за профе
сією» вона вийшла пере
можницею.

фото: В. ДЗЮБЕН-

Фото А. Козака.

ГРАНІ ОНОВЛЕННЯ
9 ЧИ ЛЕГКО БУТИ ВІДСТАЮЧИМ?
• КОЛО НЕРОЗВ’ЯЗАНИХ ПРОБЛЕМ.
• ЧИМ БАГАТИЙ ПРИЛАВОК?
• НЕЛЕГКІ ПЕРЕМОГИ.

Будемо відвертими: 
сьогодні ще багато нарі
кань на незадовільну ро
боту колективу райспо- 
живспішки. Неозброєним 
оком видно всі наші по
туги якось звести КІНЦІ з 
кінцями. Причин цьому 
предостатньо. Головною, 
на мою думку, є слабка 
матеріально-технічна ба
за підприємств. За роки 
минулої п’ятирічки ми не- 
доасвоїли 3S0 тисяч кар
бованців капіталовкла
день. Одразу скажу: з ви
ділених На цей рік 145 
вже використано' 80 ти
сяч карбованців. На ці 
кошти, зокрема, відре
монтовано продовольчий 
магазин у Скибині, ре
конструйовано продмаг 
№ 1 в Гоголеві та прод
маг № 10 у Русанові, ве
деться реконструкція гос
подарчих магазинів у Ве
ликій Димерці, Русаневі|

Звичайно, темпи будів
ництва нас поки що не за
довольняють. Адже ве
деться воно силами мало
потужної ремонтно-буді
вельної дільниці переваж
но господарським спосо
бам. Звідси безліч проб
лем, з якими ми зіткнули
ся 1 на реконструкції ков
басного цеху промкомбіна
ту. Не вдаючись у подро
биці, зауваїжу: нас галь
мують допущені у попе
редні роки безвідповідаль
ність 1 нехлюйство, які 
доводиться нині викоріню
вати. І все ж докорінна 
перебудова, яка торкнула
ся 1 споживчої коюпера- 
ціії, не дає права відсту
пати,. Тому вже в наступ
ному році ми вправі че
кати певної віддачі від 
проведених заходів. І то
ді колектив цеху вийде 
на заплановану потуж
ність — 60 тонн ковбас 
щомісяця, з них 3—4 
тонни сирокодчених.

Не знімаємо з порядку 
денного 1 якість виробів. 
Та ж ковбаса або страви,

якими частують відвіду
вачів у Сільських закла
дах громадського харчу
вання... Одвічне запитан
ня: чому так часто наріка
ють на цю продукцію? 
Хто винен? Відповідь кри
ється у кадровій політи
ці, яку, на жаль, теж бу
ло пущено на самоплив. 
Чим інакше пояснити, що 
на такі керівні, відпові
дальні посади, як дирек
тор промкомбінату, голо
ви двох радгоопрабкО'ОПІв 
ми не маємо гідних кан
дидатур. А як відомо, 
все можуть вирішити 
кадри. Тісно пов’язане з 
цією проблемою 1 забез
печення наших працівни
ків житлам. Адже не сек
рет, що важливим стиму
лом до творчої, небайду
жої роботи багатьох спе
ціалістів є вирішення цьо
го доконечного питання.

А чим ще, крім нашої 
нерозпорядливості, пояс
нити незадовільну заго
тівлю лишків с’їльгосп- 
продукців від населення? 
Ось результати за п’ять 
місяців нинішнього року: 
закуплено яєць лише 55 
процентів від доведеного 
плану, картоплі — 11 
процентів, фруктів — 31 
процент... Звикли ми по
силатися на те, що в 41 
населеному пункті ра
йону функціонують ли
ше 16 заготпунктів, в 
яких немає належних 
умов для праці пер
соналу, необхідного техно
логічного обладнання (хо
лодильних камер), не ви
стачає людей...

Я спеціально загострив 
увагу на деяких невирі- 
шених питаннях. Звичай
но, над розв'язанням цих 
1 безлічі дріб’язкових 
проблем ми 1 надалі бу
демо працювати. Інший 
бік «медалі» — чим тор
гуємо у наших мага
зинах. Так, так, мова 
про горезвісний асорти
мент.

Спробуйте нині при

дбати хороший, елегант
ний чоловічий костюм. До
ведеться попошукати. А 
справа в тому, що Київ
ську швейну фабрику 
імені Горького зупинено 
у зв’язку з реконструк
цією. Костюми ж Інших 
■наших постачальників 
не задовольняють попит...

Говорити про наболіле 
хоча 1 важко, але ф> 
ррібніо. Тільки закінчити 
хотілося б на оптимістич
ній 'ноті. Є у нас прекрас
ні, добросовісні люди. По 
праву гордимося йи 
Л. Ю. Юрченко, завідую
чою магазином господар
чих товарів Русанова, 
3. Ф. Панченко, кондите
ром кафе селища Калити, 
О. П. Довжин, голоннйм 
бухгалтером універмагу, 
М. І. Гороховською, по- 
бітницею цеху безалко
гольних напоїв, А. М. 
Прядком, маляром ре
монтно-будівельної діль
ниці та багатьма іншими, 

яким по плечу будь-яке 
завдання. Так, всі 10 
книжкових магазинів ви
конали план півріччя. Де
сять колективів, в тому 
числі магазини господар
чих товарів Гоголева та 
Русанова, «Овочі» сели
ща Калити, продмаг №, 7 
Гоголева та інші зобов’я
залися виконати план 
двох років п’ятирічки до 
70-річчя Великого Жовт
ня.

Незважаючи на вказа
ні об’єктивні 1 суб’єктив
ні труднощі, кооператори 
відзначають своє профе
сійне свято в атмосфері 
вимогливості, принципово 
оцінюють стан справ. На
вести належний порядок 
1 зміцнити дисципліну, ви
коренити такі негативні 
явища, як порушення 
правил торгівлі, — в на
ших силах. В цьому пере
конує нелегка перемога— 
план червня з роздрібно
го товарообороту колек
тив райспоживспілки пе
рекрив на 51 тисячу кар
бованців.

В. ГУЗЕНКО, 
голова правління рай
споживспілки.

ПОКЛИКАННЯ

ЯКЩО говорити про по
кликання, то Мико

лу Дмитровича Мовчана 
■можна назвати щасливою 
людиною. В міліції він 
працює за покликам сер
ця.

У дитинстві, як 1 всі 
хлопці, захоплювався при
годницькою літературою, 
особливо любив читати 
про людей з гарячим сер
цем, холодним розумом 1 
чистими руками. Присвя
тити своє життя боротьбі 
зі злом, з несправедли
вістю вирішив ще з 
шкільної лави. Пам’ятає, 
як село, де він жив, обле
тіла страшна звістка. Від 
рук злочинця загинула 
хороша, життєрадісна лю
дина. Ось тоді дитяча 
мрія стала метою його 
життя. І йшов він до неї 
цілеспрямовано 1 твердо.

Наполегливо готувався 
до армійської служби. 
Знав, що одержані там 
знання 1 навики знадоб
ляться в подальшій робо
ті. А звільнився в запас, 
і відразу, ще в солдатсь
кій формі, прийшов на 
службу в підрозділ пат- 
рульночюстової служби 
управління внутрішніх 
справ. Швидко минув час 
навчання в початковій 
школі міліції — 1 комсо
молець Микола Мовчан 
одягнув новенькі погони.

Більше .десяти літ про
йшло від того дня. Біль
ше десяти літ напруже
ної, неспокійної міліцей
ської служби. Та про спо
кій він і не мріє. Хіба 
що дружина, стомлена 
турботами (підростають у 
них дві маленькі доньки), 
дорікне, мовляв, вдома не 
часто буває. Та тут же 
подивиться розуміюче на 
його стомлене від нічного

чергування обличчя 1 ска
же: «Ну, розповідай, як 
справи!».

Всякого траплялося в 
міліцейській службі кому
ніста Мовчана. Не раз до
водилося ризикувати, за
тримуючи злочинця. Та в 
будь-якій ситуації пам’я
тав. що він командир, що

відповідає за своїх під
леглих.

Відділення . старшини 
М. Д. Мовчана — одне з 
кращих. Не раз виходи
ло воно переможцем зма
гання. А командир його 
нагороджений знаком 
«Відмінник міліції» 1 ме
даллю «За бездоганну 
службу». Він — голова 
ради відмінників, прово
дить велику виховну ро
боту серед молоді відді
лення. Микола Дмитро
вич задоволений роботою 
комсомольців Василя Гай
дамаки, Петра Головчен- 
ка» який так само, як 1 
командир, пройшов шко
лу мужності в Афгані
стані, Олександра Кали- 
тинського, Миколи Феню- 
ка, Олександра Колїди. 
Хороше молоде поповнен- 
ня! I це надзвичайно важ
ливо. Адже для міліції 
найстрашніше — випадко
ві люди. Як добре, що у 
М. Д. Моївчана таких не
має, що, заступаючи на 
службу, може покластися 
на кожного з них так са
мо, як на себе,

Микола Дмитрович з 
дитинства закоханий в

пісню. Не зрадив захоп
ленню і тепер. Він ак
тивний учасник хору, в 
його складі виступав пе
ред трудівниками райо
ну, брав участь в облас
них конкурсах та респуб
ліканському телекюнкурсі 
«Сонячні кларнети».

Нелегка міліцейська

служба. Дехто вважає, 
що робить вона людей 
черствими. Це можна за
перечити. Хіба стала 
черствою його душа, ко
ли дивився в очі смерті; 
коли в афганській про
вінції Кунар рятував за
катованих людей, кину
тих душманами в глибо
ку яму 1 приречених на 
повільну смерть; коли 
бра(в участь у ліквідації 
банд головорізів. Той, хто 
бореться зі злом в будь- 
яких його проявах, не мо
же бути байдужим до 
людського болю, а, нав
паки, гостріше 1 тонше 
відчуває його. Тонко від
чуває красу літнього пе
редрання, коли сонце ще 
лише має послати свої 
перші промені людям, 
Микола Дмитрович. Міс
то, огорнуте тишею, ще 
солодко спить, купаючись 
в пахощах липового цві
ту. Ось заради цього спо
кою несе свою нелегку 
службу старшина Мов
чан.

В. ГАМАЛІИ, 
заступник командира 
підрозділу з політнко- 
виховної роботи.

■■■■■
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ПОПЕРЕДУ—ЗВІТИ І ВИБОРИ
У відповідності зі Статутом 

ДТСААФ 1 в зв’язку з закінченням 
строків повноважень комітетів і реві- 

стятш^^ВміспГпервнннйх' організацій 
міського комітету добровільного това
риства ДТСААФ 1 міської ревізійної 
комісії з Вересня по листопад 1987 
року проводитимуться звітно-виборні 
конференції і збори в первинних ор
ганізаціях міста 1 району.

5 грудня буде проведено міську 
конференцію ДТСААФ. 19 грудня
1987 року відбудеться обласна звіт
но-виборна конференція, ЗО січня
1988 року почне свою роботу, VI 
з’їзд ДТСААФ УРСР 1 16—17 лю- . 
того проходитиме X Всесоюзний з’їзд 
товариства.

Під час підготовки 1 проведення 
звітно-виборної кампанії в первинних 
організаціях необхідно обговорити 
питання поліпшення військово-патріо
тичної, оборонно-масової роботи, роз
витку військово-прикладних видів 
спорту, поліпшення матеріально-тех
нічної бази, всебічно проаналізувати

діяльність комітетів первинних орга
нізацій та їх голів, нддреслити конк
ретні шляхи виконаний т>1шейь XXVTT 
з'їзду КПРС, постанов ЦК КПРС та 
Ради Міністрів СРСР.

З діловими і критичними зауважен" 
нями слід звертатися в міськком, 
обком 1 ЦК ДТСААФ.

Ревізійні комісії первинних органі
зацій і міськкому ДТСААФ повин
ні перевірити фінансово-господарську 
діяльність комітетів, правильність 
надходження і використання коштів, 
стан контролю за дотриманням фінан
сової дисципліни і контрольно-реві
зійну роботу. ,

Комітетам первинних організацій 
необхідно широко пропагувати патрі
отичну діяльність ДТСААФ, викори
стовуючи для цього місцеве радіо, 
стінгазети, плакати, різноманітні фор
ми усної пропаганди, військово-патрі
отичні, спортивні і інші масові захо-

Л. КОВАЛЬЧУК,
Інструктор міськкому ДТСААФ.

МУЖНІСТЬ ВОЇНА І ЖІНКИ
Мені довелося лікуватися в Трус

кавці, в санаторії «Батьківщина». 
Там я познайомилася з мешканкою 
Броварів, інвалідом Великої Вітчиз
няної війни Марією Іванівною Лагу
новою. Яка чудова це жінка, який 
прекрасний 1 чуйний товариш, яка 
мужня людина! У нас всі полюбили 
Марію Іванівну, всі захоплювалися 
її легендарною мужністю солдата. 
Будучи тяжко пораненою в одному з 
боїв під Броварами, вона втратила 
обидві ноги. Та не втратила сили во
лі. І це допомогло їй повернутися до 
життя. Марія Іванівна — прекрасна 
мати. Вона народила 1 виховала двох 
синів. За все це доземний уклін їй.

Незважаючи на слабке здоров'я, 
М. І. Лагунова проводить велику ви
ховну роботу серед молоді. Ми всі, 
хто заприятелював з Марією Іванів
ною у Трускавці, сердечно поздоров
ляємо її з днем народження. Бажає
мо щастя, міцного здоров’я 1 мужно
сті.

3 повагою Л. І. МАСЬКО, 
м. Львів.

Від редакції: Ми приєднуємося до 
побажань, висловлених від імені то
варишів ветераном праці, пенсіонер
кою Лідією Іванівною Масько 1, в 
свою чергу, бажаємо шановній Марії 
Іванівні Лагуновій сонячного щастя, 
міцного здоров’я і довголіття.

Завершується перший 
етап кормозаготівель. Хоро
ші показники на цих важ
ливих роботах мають тру- 
Йівники радгоспу Імені

Jopca, які вийшли у число 
лідерів районного соціалі
стичного змагання. А таки
ми його механізаторами, як 
Микола Маркіянович Пампу- 
ха. гордяться кормодобувни- 
ки. Він займає перше міс
це на косовиці трав у цьо
му господарстві.

Фото М. Семинога.



ЛЮДИНА
І її СПРАВА

ГАРЯЧЕ 
СЕРЦЕ 

КОВАЛЯ
На яких тільки робо

тах не працював у рад
госпі «Зоря» комуніст 
Микола Якович Романок. 
Він був тут і їздовим, 1 
трактористом, 1 бригади
ром, 1 завідуючим молоч- 
дотоварною фермою № 2. 
Трудився добре. Примі
ром, очолюючи рільничу 
бригаду, добився врожаю 
більш W по 1000 центне
рів кормових буряків. За 
це його було нагороджено 
орденом «Знай Пошани». 
Але найбільша любов у 
нього залишилася до ко
вальської справи.

— Коваль — це тво
рець ,— говорить Мико
ла Якович. — Ось шма
ток нікому не потрібного 
металу, а зараз з нього 
вийде молоток.

Він кладе його в горно, 
яке допомагає, за слова
ми майстра, втілювати 
мисль у матеріал. Згодом 
виймає розжарений метал, 
кує, загартовує — 1 ви
ріб готовий.

— У' Миколи Яковича 
Романна у кузнії усі ін 
струменти виготовлені 
власноручно, — розпові
дає тракторист-комбайнер 
П. М. Шматко. — ось 
подивіться на зубила, мо
лотки, свердла...

Не закриваються двері 
центральної нузні у Сві
тильному з ранку і до ве
чора. Сюди ідуть механі
затори, водії, слюсарі. То
му потрібно провести рих
товку деталей, накувати 
борони, тому — віднови
ти ножі для жаток, тому
— зробити ГВИНТ, ГЙЙКУ; 
А ще їздовим треба об
ладнати вози. Усі зверта
ються до М. Я. Романна. 
І Микала Якович завжди 
допоможе, зробить, що 
потрібно, виручить.

Нещодавно вияснилось, 
що ніде дістати заміну 
зношеним деталям до сі
нозбирального комбайна, 
виготовленого в Німець
кій Демократичній Рес
публіці. П/рийшли ремонт
ники до М. Я. Романна, 1 
коваль вирішив сам зро
бити засіб для кріплення 
ножів.

За напруженою робо
тою застав майстра пен
сійний вік.

— Чому не йдете на 
заслужений відпочинок?
— запитую.

— Я без діла помру,
— відповідає. — Поки 
мажу молота тримати, ні
куди- я від товаришів, 
друзів по роботі не піду.

— А зміну ви собі під
готували?

— Яка там зміна. Те
пер ковальська справа не 
така почесна, як раніше. 
Колись потрібно було три 
роки кувати молотом, хо
дити у помічниках, щоб 
стати ковалем. А тепер 
ніхто не хоче працювати 
у кузні. Важко, кажуть.

Однак, хоч 1 не стали 
ковалями, та багато чого 
взяли від ковальської 
справи сини М. Я. Роман
на Микола та Олександр. 
Вони працюють також з 
металом на підприємст
вах Києва: перший слюса
рем - інструментальни- 
ком, другий — токарем. 
І багато у чому став їм у 
пригоді батькова наука.

— Ось такі справи у 
нас, — підсумовує Мико
ла Якович, роздуває гор
но, береться за роботу, 
витворює з металу необ
хідні деталі. І не холоне 
до роботи гаряче коваль
ське серце.І. ольховськии.

КОЖНУ СОТКУ САДУ-В ДІЛО!
ЗА ВИСОКУ ЕФЕКТИВНІСТЬ СІЛЬСЬКОГОСПОДАРСЬКОГО ВИРОБНИЦТВА

уОРОШИИ сад — 
л справжня окраса будь- 
якого господарства чи са
диби. Ми завжди раді', ру
м'яному яблуку на столі, 
соковитій груші, медово- 
духмяним сливам. А скіль
ки радості дітворі прино
сять вишні чи суниці! 1 
добре роблять в тих рад
госпах, де постійно дба- 

.ють про врожайність са
ду, ягідників. Хороші вро- 

чжаї мають у радгос
пах «Великодимерський». 
«Красидівський», Імен} воШя СРСР. «Плрф, 
ківський», імені Htpm

І все ж доводиться кон
статувати. що в більшості 
господарств 1 в цілому по 
району урожайність фрук
тів і ягід залишається 
низькою, що 1 не дозво
лило справитися з пла
ном XI п’ятирічки по їх 
виробництву і реалізації.

Яка ж причина подіб
ного становища? В основ
ному — низька культура 
ведення садівництва, а та
кож ягідництва. В першу

чергу це стосується рад
госпів «Літківський», «За
плавний». «Завориць- 
кий», «Гоголівський». Тут 
низький рівень концент
рації плодоягідних насад
жень, немає спеціалізова
них внутрігосподарських 
підрозділів,

Через незначні обсяги 
Садівництва ця галузь у 
багатьох господарствах 
майже не Механізована. У 
садах рідко застосовують 
органічні t мінеральні до
брива, слабо налагоджено 
захист плодових насад
жень від шкідників, хво
роб.

Як результат, питома ва
га молодих садів по райо
ну складав лише 14 про
центів при нормативі 25 
процентів. Зрідженість са
дів складає 10 процентів, 
що рівнозначна щорічно- 

му недобору 300 тонн 
фруктів.

Дуже прикро, що асор
тимент садовини в пере
важній більшості радгос
пів надзвичайно обмеже
ний. Це яблука, які ста
новлять 98 процентів 
всього збору врожаю з 
садів радгоспів. А де ж 
груші, сливи, вишні?

Низьким залишається 
1 породний склад наших 
садів. Після припинення 
виробництва плодоягідних 
вин значну частину вро
жаю збути буває досить 
важко. Тому в багатьох 
радгоспах почали списува
ти як малорентабельні ве
ликі масиви садів. За 
1985 —1987 рр. по райо
ну було списано 620 гек
тарів садів, а закладено 
нових лише 156 гекта
рів, Особливо різко змен-

шили насадження під 
фруктовими деревами в 
радгоспах «Зоря», «Кра- 
силівський», імені 60- 
річчя СРСР.

Але як же можна дба
ти про раціональне харчу
вання людей, виконання 
доведених планів при 
такому підході!

Вихід з такого стано
вища — в зміцненні ма
теріально-технічної бази 
галузі. Треба насаджувати 
нові сади з перспективами 
врожайних сортів, нала
годити хороший догляд за 
посадками, будувати
фруктосховища, яких по
ки що дуже мало. Треба, 
щоб вся нестандартна про
дукція перероблялася на 
соки, інші продукти хар
чування.

Нинішній рівень закупі
вельних цін на фрукти

дозволяє повсюди мати 
від саду великі прибутки. 
Обсяг закупок фруктів, 
ягід по району зростати
ме з кожним роком. Тому 
спеціалісти господарств 
мають розробити чітку 
програму дій на всю п’я
тирічку. Якщо зменшують
ся площі під садами, ягід
никами, чим же можна по
крити дефіцит цієї про
дукції?

Схоже, що поки що в 
радгоспах мало турбують
ся про цю галузь. Однак 
час не терпить подібного 
ставлення. Хороша садо
вина завжди була окра
сою нашого столу, і про 
це не слід забувати.

В. ХОМЕНКО, 
інструктор сільгоспвід- 
ділу міськкому партії.

ЗА ПІВТОРАРІЧНИЙ

КОРМІВ

ХУДОБІ - СИТУ 
І ТЕПЛУ ЗИМІВЛЮ

Р - - -- .і

Злагоджено діє конвей
єр по заіпотівлії кормів у 
іттахорадгопі «Семипол- 
йівський». Цю важливу 
роботу проводить механі
зований загін, яким керує 
бригадир тракторно-ріль
ничої бригади, член парт
кому Д. А. Сиаоненка. 
При плані 2000 тонн ме
ханізатори заготовили 
2200 тонн сінажу. Висо
копродуктивно працював 
на косоївиці багаторічних 
бобово-злакових трав ком
сомолець Анатолій Же- 
ведь. Він складною ко
саркою клав покоси на 
площі 14—15 гектарів, 
що значно більше норми.

Ще завзятіше трудився 
на підбиранні і подріб
ненні зеленої маси меха
нізатор Д. П. Малій. Пра
цюючи на кормозаготі
вельному агрегаті 
Дмитро Пимонович пере
робляв по 85—90 тонн 
поживного корму, що 
вдвічі більше завдання. 
Не поступався йому в 
роботі комбайнер М. Т. 
Животиніюк. Він також 
виробляв майже по дві 
норми.

Ударно працював тран
спортний загін. Часто 
можна було бачити на до-

рогах, що ведуть Із сіно
косів до траншей, вщерть 
наповнену зеленою масою 
автомашину ЗІЛ-ІЗО, за 
кермом якої С. С. Дячен
ко. Шофер щодня тран
спортував на 10^—12 тонн 
силосної маси більше, ніж

передбачено нормою. 35 
—40 тонн — такий виро
біток шоферів М. Є. 
Олійника, І. І. Валентія, 
комсомольця Сергія Маз- 
н ячейка.

А щоб під час зимово
го зберігання сінаж був 
високоякісним, не втра
чав своїх поживцик якос
тей, його надійно ущіль
нювали у траншеях, які 
розташовані недалеко від 
ферм, механізатори М. Ф. 
Клименчук на тракторі 
Т-150К 4 В. І. Киричен
ко трактором С-100.

Справившись з річні і 
планом заготівлі сінажу, 
кормозаготівельний загін

переключився на виготов
лення трав’яної січки, 
якої приготували перші 
20 тонн на агрегаті АВМ- 
1.5. Такого високоякісно
го цінного корму буде за
кладено 1060 тонн. Кор- 
модобувники поставили 
собі за мету заготовити 
півторарічний запас кор
мів.

Успіхові в значній мі
рі сприяє те, що на за
готівлі кормів запровад
жено ефективну систему 
матеріального і мораль
ного стимулювання, ши
роко пропагується досвід 
правофлангових трудово
го суперництва. Про їх 
досягнення у своїх бесі
дах розповідають політ- 
інформатори 1 агітатори 
на чюлі з заступником 

-Секретаря парткому з іде
ологічних питань В. М. 
Лисицьким. Водночас на 
честь передовиків підій
мається прапор трудової 
слави. Такої честі по кіль
ка разів удостоювалися 
А. М. Жеведь, П. М. Ма
лій, М. Т. Животинюк.

А. ГАВРИЛЕНКО, 
громадський кореспон
дент.

РОЗРОБКА ЗА ГОСПДОГОВОРОМ

Нову технологію відливки великих виливків підшип
никової сталі на Донецькому металургійному заваді 
імені В. І. Леніна розробляють за госпдоговором спів
робітники кафедри теорії металургійних процесів і сту
денти Ждановського метилургшниго йсстцтиту^Вона 
дасть змогу збільшити продуктивність прокатного це
ху, поліпшити якість металу, що підвищить довговіч
ність підшипників.

Очікуваний економічний ефект від впровадження 
цієї новинки на заводі становитиме один мільйон кар
бованців.

На знімку: в лабораторії інституту. На передньому 
плані — керівник теми, професор, доктор технічних на
ук Є. О. Казачков і студентка Наталія Недашковська.

Фото Б. Дембицького (Фотохроніка РАТАУ).

ПІВДЕННА КОРЕЯ: РЕЖИМ В ОБЛОЗІ

БЕСІДА

НА МІЖНАРОДНІ

ТЕМИ

ОС ЧЕРВНЯ за рі- 
шенням Всесвіт

ньої Ради Миру почався 
традиційний місячник со
лідарності з боротьбою 
корейського народу за ви 
ведення Іноземних військ 
з Південної Кореї й об’
єднання країни на мирній 
демократичній основі. 
Фоном для його прове
дення стало цього року 
могутнє піднесення хвилі 
протестів на півдні Ко
рейського півострова про
ти диктаторського режи
му Чон Ду Хвана.

Ось уже два тижні 
широкі верстви населен
ня — студенти, представ
ники Інтелігенції, робітни
ки. релігійні діячі — ве
дуть кампанію опору 
планам режиму-^зберегти 
антинародну диктатуру, 
не допустити демократи
зації суспільства, У вели
ких містах — Сеулян, 
Пусані, Кванджу. Теджо- 
ні та інших під лозунга
ми «Вимагаємо демокра
тії!», «Геть диктаторсь
кий режим!» студенти 
борються з загонами по
ліції та сил безпеки.

Вимоги, з якими висту
пають сьогодні південно-

корейці, не нові, а краї
на стомилася від репре
сій. Ще двадцять років 
тому студенти влаштову
вали масові протести про
ти дій режиму американ
ського ставленика, що 
призвело тоді до скинен
ня першого південноко- 
рейського диктатора. Те
пер їхні діти закликають 
до скинення нинішнього 
правителя.

Незадоволення ниніш
нім режимом нагрома
джувалося давно і гостро 
проявилося два тижні то
му, після того, як Чон 
Ду Хван зірвав перегово
ри з опозиційними сила
ми про систему дальшо
го управління країною, а 
правляча партія прийняла 
рішення затвердити кан
дидатом на пост прези
дента свого голову, ко
лишнього генерала Ро 
Де У. Вибори президента 
мають відбутися в люто
му наступного року.

Ро Де У — ставленик 
Чон Ду Хвана, Його одно
кашник по військовому 
училищу, вони дотримую
ться одних і тих же полі
тичних поглядів. Оскіль
ки Існуюча конституція 1 

система виборів відніма
ють у опозиції всі шанси, 
перемога представника 
правлячого табору прак
тично гарантована й тим 
самим забезпечена «на
ступність» диктатури. Го
ловні опозиційні партії, 
зокрема демократична 
партій за возз’єднання, за
явили, що не візьмуть 
участі в голосуванні, що

це — фарс, 1 висунули 
вимогу провести прямі 
всенародні президентські 
вибори. Лідери опозицій
них партій пред’явили 
Чон Ду Хвану ультима
тум — відновити перего
вори й визначити шляхи 
демократизації країни.

ЦІ вимоги підтримали 
всі прогресивні сили Пів
денної Кореї. В окремі 
дні на вулиці міст вихо
дило до 200 тисяч демон
странтів. У цих умовах 
південнокорейські прави

телі були змушені піти на 
«поступки». Зробивши 
маневр, вони погодилися 
на переговори з опози
цією для обговорення на
пруженої політичної об
становки, яка таїть у со
бі небезпечні наслідки 
для режиму.

Становище на півдні 
Корейського півострова 
непокоїть 1 покровителів 
диктаторського режиму — 
Сполучені Штати. Між 
Вашінгтоном 1 Сеулом 
давно Існують тісні зв’яз
ки воєнного, політичного 
й економічного характе
ру. У Південній Кореї пе
ребуває 40 тисяч амери
канських солдатів, розмі
щено ядерну зброю. В Бі
лому домі Сеул вважають 
далекосхідним форпостом 
антикомунізму. І ось туди 
спішно прибув високопо
ставлений емісар прези
дента Рейгана, помічник 
держсекретаря у справах 
Східної Азії й Тихого 
океану Гастон Сігур, який 
сподівається особисто 
«врегулювати» південно- 
корейські справи, збити 
хвилю народного протесту 
та зберегти диктаторський 
режим.

Втручання у внутрішні 
справи корейського наро
ду — це вже традиційна 
практика Вашінгтона. 
З волі американського 
імперіалізму Корея та її 
народ ось уже більш як 
сорок років залишаються 
поділеними. Окупаційний 
корпус США на півдні 
Корейського півострова— 
це одна з головних пере
шкод на шляху мирного 
об’єднання Кореї. За вка
зівками з за океану сеуль
ський антинародний ре
жим відкидає справедливі 
й конструктивні пропози
ції КНДР щодо об’єднан
ня країни.

Тепер, коли на вулицях 
південнокорейських міст 
поряд з антиурядовими 
лозунгами звучать закли
ки: «Янкі, забирайтеся 
додому!», «США, припи
ніть підтримку військово
го режиму!», всі прогре
сивні сили планети заяв
ляють про свою солідар
ність з боротьбою корей
ського народу і вислов
люють упевненість у тор
жестві його справедливої 
справи.

В. НАДАШКЕВИЧ. 
(ТАРС).

ЗАПАС



„ДОБРЕ НАМ
У „НОЛОСНУ"

ДИТЯЧИИ садок рад
госпу « Бобрицький» 

назвали «Колоском». Бу
дова ця прикрасила село 
недавно. I ось тепер з 
раннього ранку до вечора 
не стихають щасливі ди
тячі голоси. Малятам спо
добалося тут відразу, ад
же дитсадок їм став дру
гою домівкою. Щоранку 
їх зустрічають улюблені 
виховательки, такі, як 
Г. М. Проценко, Л. О. 
Кірик, медсестра К. В. 
Стасюк.

Вичерпну інформацію 
про життя дітей у дит
садку батькам дають чи
сленні стенди. Один з них 
під назвою «Зроблено сво
їми' руйами». Тут вміщено 
кращі малюнки, апліка
ції, ліплені вироби. А 
«Екран змагання» відо
бражає, хто має кращу 
дисципліну, бере активну^ 
участь в Іграх, спортивних*" 
змаганнях.

У садочку створені не
погані умови для вихо
вання малят всебічно роз
винутими, загартовани
ми. Мають все необ
хідне для навчання в 
«Колоску» вихованці-ше- 
стилітки, заняття з яки- 
,ми проводить О. М. Кар
пенко.

Розмовляю з батьками. 
Всі задоволені і примі
щенням, і харчуванням, 1,

головне,— виховною ро
ботою з дітьми. Та не мо
же заспокоюватися до
сягнутим педколектив 
дитсадка. Перші кроки по 
перебудові всієї роботи 

вже зроблено. На педраді, 
яка нещодавно відбула
ся, йшла серйозна розмо
ва про існуючі проблеми. 
На прикладі роботи кра
щих педагогів дитсадка, 
вихователів ясельної гру
пи Г. М. Проценко та 
К. М. Маринки, які про
тягом місяця ділилися з 
колегами досвідом своєї 
роботи, flvno IWwSWiF 
вано і успіхи, 1 прорахун

ку намічені конкретні 
завдання по поліпшенню 
виховного процесу.

Серйозно нині стоїть 
питання про фізичне ви
ховання в «Колоску». Не
має спортзалів, не виста
чає спортінвентаря. Вихо
вателі, хто як може, на 
свій розсуд, проводять фі
зичні заняття з дітьми. 
Для поліпшення цієї спра
ви вирішили дещо зроби

ти своїми руками, запро
сили батьків, шефів. Вже 
навесні заплановано від
крити спортмайданчик»

Розумними, працелюб
ними, морально 1 фізично 
здоровими, загартованими, 
спритними, сильними, го
товими до будь-яких жит
тєвих незгод людьми, а 
не тендітними «теплични
ми» створіннями прагне 
бачити своїх вихованців 
педколектив дитсадка. І 
не просто прагне, а ро
бить все для цього.

П. КУДШ, 
громадський кореспон- 
дент.

ЩАСТИ ВАМ, 
РИБАЛКИ

Т> ЧЕРВНІ знята забо- 
рона на промисловий 

і аматорський вилов риби 
на Канівському 1 Київсь
кому водосховищах.

Лов риби дозволяється:
— на водоймах загаль

ного користування усім 
громадянам безплатно;

— на водоймах і ді
лянках водойм, де люби
тельське і спортивне ри
бальство згідно з укла
деними з органами рибо
охорони договорами орга
нізується Українським то
вариством мисливців та 
рибалок 1 в1йсыково-мис- 
Червонопрапорного Київ
ського військового окру
гу, — тільки членам цих 
товариств;

— на водоймах, які 
передані органам рибо
охорони за договорами 
для організації культур
них рибних господарств 
київським міській та об
ласній радам Українсько
го товариства мисливців 
та рибалок і військово-ми
сливському товариству, 
після завершення підго
товчих робіт згідно з 
дозволами, які видаються 
цими тевариствами без
платно чи за плату.

Любительский 1 спор
тивний лов риби дозволя
ється з берега, а також 
човна, встановленого впри
тул носом, кормою чи 
бортом до берега (урізу 
води).

Протягом року на Канів
ському водосховищі за

боронено будь-яке рибаль
ство в таких місцях:

— на відстань п’яти кі
лометрів від греблі Ки
ївської ГЕС;

— у затоці «Річище» 
вниз від греблі до гатки;

— у затоці «Галерне» 
на всьому протязі (ТЕЦ- 
5);

— у верхньому б’єфі 
греблі Канівської ГЕС 
на відстані ближче 500 
метрів.

Протягом року на Ки
ївському водосховищі за
бороняється будь-яке ри
бальство в таких місцях:

— перед гирлом річки 
Тетерів — ділянка від 
північної околиці селища 
Зелений Мис по траверзі 
на фарватер, вниз по фар
ватеру 1 далі на північну 
околицю села Сухолуччя;

— у верхньому б’єфі 
греблі Київської ГЕС 
на відстані менше 500 
метрів;

— у 500-метровій зоні 
Ірпінської насосної стан
ції;

— на річці Тетерів із 
заплавою — ділянка від 
гирла вгору проти течії 
до села Прибірськ.

Згідно з правилами лю
бительського і спортивно

го рибальства у внутріш
ніх водоймах УРСР про
тягом року забороняється 
будь-яке рибальство в та
ких місцях:

— біля гребель, що пе
ретинають русла річок, на 
відстань менше 500 мет
рів;

— біля охоронних мос

тів у межах режимних зон 
з обох берегів;

— у 500-метрових зо
нах насосних станцій;

— у радіусі 500 мет
рів навколо рибницьких і 
товарних господарств;
— у підвідних магіст
ральних каналах, на від
водах рибогосподарських 
меліоративних систем, у 
шлюзових каналах.

У зв’язку з процесом 
формування запасів раків 
будь-який вилов їх на Ка
нівському водосховищі за
боронено до окремого роз
порядження.

Щасливої вам риболов
лі!

А. АНТОНОВ, 
старший іхтіолог по об
ласті Київської держав
ної інспекції по охоро
ні, відтворенню рибних 
запасів 1 регулюванню 
рибальства Укррибво- 
ДУ-

МАЙБУТНІ
КАПІТАНИ.

Фото Б. Горбачевського.

СУБОТНЯ 
СТОРІНКА
ЩОРОКУ наша сім'я, як 1 Інші, відзначає День Пе. 

ремоги, найвеличніше свято радянського наро
ду. Та цього року події розгорнулися дещо незвично.

Тільки-но ми розпрощалися з гостями, як рап
том настирливо задзеленчав дзвінок. Моя дружина 
відчинила вхідні двері. Перед нею стояли дві не
знайомі молоді жінки з дівчинкою років восьми.

— Ви, мабуть, помилилися квартирою, — ска
зала дружина, помітивши, як захвилювалися вони.

— Ні. ми дзвонили саме до вас, у квартиру 
№ 12. Адже тут проживає Кириченко Василь Яко
вич?

Непередбачена зустріч
їх запросили до кімнати. Я ніяк не міг зрозумі

ти, чому так хвилюються наші непрохані гості, чо
му так уважно дивляться на мене.

— Ви Василь Якович Кириченко? — знову звер
нулася до мене незнайомка.

— Так, я.
— Тому-то я й прийшла до вас разом з дочкою 

і внучкою, бо давно розшукую свого батька Кири- 
ченка Василя Яковича, який пропав безвісти в ро
ки Великої Вітчизняної війни. Не загинув, а пропав 
безвісти. . »

Такі думки багата,? років непокоїли Валентину 
Василівну, дочку загиблого солдата, аж поки не 
знайшла мене, однофамільця свого батька. І тепер 
чекала, як мені здалося, стверджувальних слів.

Запала мовчанка.
— На світі всього буває, — продовжувала вона. 

— Мені було 4 роки, коли батько пішов на фронт. 
Я не можу пригадати його обличчя, та пам'ятаю, 
як він прощально махав рукою, а потім постать 
зникла за горбом у видолинку дороги.

Мені стало невимовно жаль цю жінку. А вона 
розповідала 1 розповідала про своє обпалене війною 
дитинство, про вітчима, який хоч не ображав, та 
залишався чужим. І росло, 1 міцніло почуття любо
ві до рідного батька — солдата. І росла віра, що 
він живий, що настане час зустрічі... Можливо, на
зватися її батьком? Але ж я ніколи не знав ні її 
батька, ні матері. Та й я не можу бути вільним у 
своїх вчинках, адже в мене, уже старого чоловіка, є 
дружина, дочка... Треба було в усьому розібратися.

Дружина запросила гостей до столу, і наша роз
мова продовжувалась. Виявилося, що дочка Вален
тини Василівни, Шва, після закінчення будівельно
го технікуму живе 1 працює у Броварах. Це вона 
якось довідалась, що Кириченко Василь Якович про
живає у місті.

З подальших розмов сумніви розвіялися. Особ
ливо, коли гостя вийняла фото своїх батьків. У нас 
1 зовнішність, і рік, 1 місце народження були різни
ми, Єдина спільність — це те, що ми були воїнами 
славної Радянської Армії, яка здобула Перемогу над 
фашистською Німеччиною.

Та не всі солдати повернулися до рідних домі
вок. Ще й сьогодні чекають їх із доріг Великої Віт
чизняної, й досі незагойно болять душевні рани.

Через стільки літ торкнулася чужа трагедія на
ших сердець. НІ, не буває чужих трагедійі Війна — 
це трагедія всього людства! Дружина бачила, як 
гості хвилювалися в ту мить, і мовила:

— Вважайте нас своїми названими батьками,-
— Спасибі, — стиха сказала Валентина Василів

на. — Повернувшись додому, я скажу, що відшука
ла свого батька.

Ми розпрощалися як рідні. Так закінчилася 
непередбачена зустріч, зумовлена війною.

В. КИРИЧЕНКО, 
ветеран війни і праці.

В РЕДАКЦІЮ ГАЗЕТИ
• НОВЕ ЖИТТЯ.

Висловлюємо щиру подя
ку дирекції 1 всьому колек
тиву заводу алюмінієвих бу
дівельних конструкцій, які 
висловили щире співчуття у 
зв'язку зі смертю Наталії 
Михайлівни ПІскунової 1 до
помогли в організації її по
хорону.

Сім’я ПІсиуноайх.
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Довідковий 
відділ

До уваги керівників 
підприємств, 

. організацій, голів 
житлових кооперативів

З 1 квітня 1987 ро
ку в Броварах органі
зовано житлово-екс
плуатаційне об’єднан
ня (ЖЕО).

При ЖЕО працює 
аварійна служба по 
усуненню аварій у 
внуїрібудинкових си
стемах центрального 
опалення, гарячому і 
холодному водопоста
чанні, каналізації, 
електропостачанні жит
лових будинків.

Аварійна служба 
працює в робочі дні 
з 18-00 до 9-00, а у ви
хідні і святкові дні — 
цілодобово.

Аварійна служба є 
структурним підрозді
лом ЖЕО і знаходить
ся на правах госпроз
рахунку.

Пропонуємо укласти 
договори на обслугбву- 
ван-ня ваших житлових 
будників. З умовами 
договору можна озна
йомитися за адресою: 
Бровари, вул. Димду- 
рова, 23, ремонтно-бу
дівельна дільниця. Те
лефон: 5-21-46.

Ремонтно-будівельна 
дільниця проводить ре
монт квартир за за
мовленнями населення. 
Виконуються такі ро
боти. побілка, фарбу
вання, обклеювання 
шпалерою.

СПМК-580 тресту 
«Укрелеватормлин- 

монтаж» 
на постійну роботу 

ПОТРІБЕН 
АВТОКРАНІВНИК 

на автокран 
КС 7545 А.

Оплата праці поча
сово-преміальна з ви
платою монтажних у 
розмірі 75 процентів 
від тарифної ставки.

За довідками звер
татися: Бровари, вул. 
Красовського, 16, 
СПМК-580. їхати ав
тобусами №№ 3, 331 
до зупинки «Торгмаш».

Колектив міського спо
живчого товариства ви
словлює щире співчуття 
працівниці ГОРБАЧ Л. І. 
з приводу смерті її 

матері.
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